
Maldegem, 20 oktober 2013

Beste medestanders,

Goede vrienden en vriendinnen,

Het heeft even geduurd. Hierbij de rijke pennenvruchten van onze redactie. Verschillende vragen van
aandachtige lezers omtrent de verschijningsdatum van deze ‘Sprokkels uit de gemeenteraad’ geven aan
dat het reilen en zeilen van onze N-VA-afdeling op de voet wordt gevolgd. Dat stemt ons blij.

We zijn ondertussen een vol jaar na de gemeenteraadsverkiezingen. Wat we mochten beleven op 14
oktober 2012 was schitterend en uniek zondermeer. Vandaag staat onze ploeg er nog steeds. En hoe!
Uw N-VA-ploeg vormt vandaag een nog hechter blok en dit tot spijt van wie het benijdt. 

Ook onze kiezers vinden stilaan de weg naar onze raadsleden en ons bestuur. Het valt op te merken dat
bij de Maldegemnaar een zekere schroom is komen te vervallen om ons te contacteren of om over onze
standpunten openlijk te debatteren. Zo hoort het ook te zijn.

Uit het verslag van de gemeenteraad hierna mag nog maar eens blijken dat de N-VA-gemeenteraadsleden
wel degelijk sociaal geëngageerd zijn. Het stigma dat men op ons wil kleven als zou er op de rechterflank
van het politiek spectrum geen plaats zijn voor sociale bewogenheid houdt helemaal geen steek.

Veel leesgenot en tot zeer binnenkort!

Lieven Bauwens

voorzitter N-VA Maldegem

lieven.bauwens2@n-va.be

Meer N-VA nieuws via: http://maldegem.n-va.be/
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Gezien en gehoord tijdens de
gemeenteraad van 26 september

De agenda zag er niet echt spectaculair uit, met uitzondering van agendapunt 7: “Verkoop van de sporthal
Van Cauteren”. Geheel onverwacht werd het een lange marathonzitting die pas eindigde kort voor de klok
van één uur. Begrijpelijk dat niet iedereen meer aanwezig was op de ‘debriefing’ achteraf!

Toevoeging aan het verslag van de GR van 29 augustus.

Verslagen van de gemeenteraad zijn belangrijk. Het is dan ook van het grootste belang dat aan de
verslaggeving de nodige aandacht wordt geschonken. Het verslag is altijd ‘een flinke boterham’, een echt
degelijk werkstuk waaraan onze Maldegemse gemeentesecretraris grote verdienste heeft.

Peter Van Hecke (N-VA) wil graag toegevoegd zien aan het verslag van de vorige vergadering dat tijdens
een fractieleidervergadering door de burgemeester de vraag is gesteld geworden aan Peter en aan
gemeenteraadslid Jason Van Landschoot om in geval van een afwezigheid langs de kant van de coalitie
hen te depanneren. Het geen door de burgemeester werd ontkend maar ook meteen werd bevestigd door
raadslid Van Landschoot.

Invulling van vacante betrekkingen bij ons politiekorps

Raadslid Nicole Maenhout heeft reeds eerder aangekaart dat er meer aandacht dient te gaan naar een
snelle invulling van de openstaande betrekkingen alsook dat Maldegem zich aantrekkelijker moet
opstellen ten aanzien van verloning. Omliggende gemeenten bieden gewoonweg betere werkvoorwaarden
waardoor tal van goede Maldegemse politiemedewerkers verdwenen zijn.

Het is met grote tevredenheid dat we vaststellen dat we nu aan een inhaalbeweging begonnen zijn. Ook
een eerdere toelichting door commissaris van politie Christophe Geernaert was verhelderend en stemt
de N-VA fractie hoopvol.

Over de verkoop van sporthal Van Cauteren

Reeds meermaals was er gepolst door N-VA naar de plannen met onze oude sporthal. Tot plots bij het
ter beschikking stellen van de informatiebundel voor deze gemeenteraad wordt aangegeven dat men wil
overgaan tot de verkoop teneinde financiële middelen vrij te maken voor een nieuwe multifunctionele zaal 
die opgericht wordt op de site van het ‘Oud Hospitaal - KuMa’ langsheen de Mevr. Courtmanslaan.

Deze ‘holderdebolder’-politiek waarbij het schepencollege de oppositie in snelheid wil pakken door hen
een dossier door het keelgat te wringen wordt bijzonder slecht ontvangen door de N-VA fractie. Mede ook
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omdat al eerder gevraagd werd door N-VA om een kostenbegroting op te maken om de zaal Van Cauteren
opnieuw veilig te maken. Deze vraag werd steeds ontweken en een antwoord werd nooit geformuleerd
door de coalitie. N-VA wil vooral degelijk werk afleveren en hiervoor ook de nodige tijd uittrekken. Dit
laatste wordt in voorkomend geval onmogelijk gemaakt.

De burgemeester schreef in het oktobernummer van onze Maldegems ‘Infokrant' nog letterlijk dat: “Een
geest van openheid en transparantie essentieel zijn om goed te besturen”. Hoe dit allemaal te rijmen valt
met bovenstaande begrijpt de N-VA niet.

Het was Arnout De Lille die namens de N-VA onze algehele verontwaardiging mocht overmaken. Zijn
pleidooi geven we hieronder onverkort weer.

Als N-VA fractie wensen we het college van burgemeester en schepenen voor te dragen voor de hoogste
onderscheiding in de categorie voor de meest slechte aanpak van veranderingen!

1) U bent erin geslaagd om geen of enkel gebrekkige communicatie met alle betrokkenen te hebben.  U hebt
gewoon geen enkele communicatie gehad met de betrokkenen. Noch de sportdienst, noch  de gebruikers van de
sporthal, noch de “Redekiel”, noch de gebruikers van de parking werden in het beslissingsproces betrokken of zelfs
maar geconsulteerd. Dat ook de sportdienst buiten spel werd gezet is te gek voor woorden.

2) Een betere communicatie begint met positieve voorstellen.  Als iemand op constructieve wijze wordt
benaderd dan wordt er ook geluisterd. De burgemeester en schepenen houden zich liever ver weg van alles wat nog
maar naar inspraak ruikt!

3) De raadsleden heeft u, na het verstrekken van de agenda van vandaag, uitgenodigd naar een commissie. 
 Dat is niet laat, maar véél te laat en niet efficiënt.  Een gebrek aan informatie en tijdige beslissingsinformatie
wensen wij hier aan te klagen.  Het is voor ons geen bewijs van degelijk bestuur beslissingen te moeten nemen op
grond van geen, onvolledige of gebrekkige informatie. 

4) Blijkbaar schat u, als college, de oppositie erg sterk  in waardoor wij geacht worden een dossier waar
maanden aan gewerkt is, te evalueren binnen het tijdsbestek van 1 dag. Over de grond van de zaak kunnen we ons
door tijdsgebrek niet uitspreken. Het voelt aan dat de zaken alweer in omgekeerde volgorde aangepakt worden.

5) Wij hebben verder geen speciale commissies meer nodig waarop alléén presentaties worden gegeven. 
Deze zijn overbodig en hebben enkel extra kosten voor de burger tot gevolg. Ons voorstel is dan ook: stuur ons de
presentatie tijdig per mail met een woordje uitleg zodat we kunnen overleggen.  Beleg daarna een
commissievergadering met presentatie en aansluitend overleg.  Doe dit op een gestructureerde wijze en zorg voor
redelijke termijnen.

Omwille van het tijdsverloop wenst de N-VA-fractie agendapunt 6 en 7 samen te verdagen.  Het lijkt ons voor deze
gemeenteraad de beste beslissing.

De aanklacht werd nog verder onderbouwd met ‘facts and figures’ maar alles viel helaas aan de overzijde
in dovemansoren. Het dieptepunt in deze discussie werd bereikt toen onze groene schepen Goethals de
N-VA een gebrek aan visie verweet in dit dossier.
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Onder de gegeven omstandigheden kon N-VA onmogelijk het voorstel tot verkoop van de sporthal
beoordelen op zijn merites. 14 ja-stemmen op de groenoranje banken beslechtten uiteindelijk het lot van
de sporthal Van Cauteren.

Is hiermede ook het startsein gegeven voor een nieuw financieel drama?

De nieuwe statuten van het AGB (Autonoom Gemeente Bedrijf)

In de nieuwe statuten van het AGB wordt de RvB (Raad van Bestuur) gewijzigd. Tot op heden konden de
verschillende fracties ‘experten’ afvaardigen in de RvB. De nieuwe statuten laten dit niet meer toe en de
RvB zal gevormd worden door de gemeenteraad en als toemaatje wordt het directiecomité gevormd door 
het volledige college van burgemeester en schepenen.

Weg expertise! Alle goedmenende bestuurders in België hebben de mond vol over ‘Corporate Governance’
ofwel ‘degelijk bestuur’. Bestuursraden worden opengesteld voor externe bestuurders die door hun
specifieke kennis een belangrijke bijdrage kunnen leveren bij strategische besluitvorming.

In Maldegem heeft het college hier nog niet van gehoord, staat men niet open voor input van anderen en
heeft men meteen de zoveelste praatbarak gecreëerd. Ondanks het feit dat we bij N-VA overtuigd zijn dat
velen op banken van CD&V en Groen het met onze visie eens zijn, werd toch anders gestemd.

Veertien opgestoken groenoranje handjes waren de droeve getuige van absolute kortzichtigheid en
wereldvreemdheid.

Onze mandatarissen aan het woord

Nicole Maenhout

Het is OpenVLD die de vraag van N-VA raadslid Nicole nogmaals stelt aangaande het bestuursakkoord.
N-VA heeft in verschillende schrijvens reeds eerder gewezen op de democratische plicht van de coalitie
om het bestuursakkoord openbaar te maken.

Het hoge woord komt er uiteindelijk wel wanneer de burgemeenster stelt dat het origineel
bestuursakkoord niet openbaar gemaakt zal worden. Dit document wordt als een ‘werkdocument’
bestempeld en wordt nog voortdurend bijgewerkt.

Hadden we het al niet gehad over de het ‘Woordje van de Burgemeester’ in de infokrant waarin Marleen
dure woorden gebruikte als (we citeren): “...openheid en transparantie lijken mij essentieel om goed te
besturen”.
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Arnout De Lille 

Arnout komt uitvoerig terug op de verkeersproblematiek (Halledreef en andere) alsook de Maldegemse
aanpak van het ‘Masterplan’ passeerden nogmaals de revue.

Rudi De Smet & Nicole Maenhout

Over Maldegemse wegmarkeringen
Raadsleden De Smet en Maenhout hadden wat research gedaan aangaande het gebruik van het materieel
voor wegmarkeringen. Sinds jaren staat dit materieel ongebruikt in het depot en zijn de wegmarkeringen
in Maldegem in zeer bedenkelijke staat.

Schepen Goethals geeft aan dat sinds 16 september de ploeg opnieuw aan de slag is om de
wegmarkeringen in goede staat te houden.

Over Maldegemse herstellingen van wegen
Raadsleden De Smet en Maenhout klagen aan dat een dure machine voor herstelling van wegen al
jarenlang niet meer wordt gebruikt. Nicole stelt dat zo’n machine ofwel moet gebruikt ofwel moet
verkocht worden.

Schepen Goethals kon dit beamen.

Rudy De Smet

Schepen Lammertyn kon melden dat een test met het opstellen van gecombineerde vuilnisbakken
lopende is. Deze ‘test’-vuilbak bevindt zich op de Markt langs de kant van de Maricolen. Op de volgende
gemeenteraad zullen mogelijks al de eerste resultaten gemeld worden.

Goed werk van Rudy en woord van dank aan schepen Lammertyn die het voorstel genegen was en dit
nu ook test.

Freddy Boels & Peter Van Hecke

Freddy Boels brengt een schrijnend geval aan het licht waarbij kopers van een sociale woning aan de
sociale bouwmaatschappij ‘Het Volk’ zwaar gedupeerd zijn geworden. Het geval werd uitvoerig toegelicht
en onderbouwd met tal van documenten. Dat politiek dienstbetoon op hoog niveau (bovengemeentelijk)
een belangrijke rol heeft gespeeld is ook duidelijk.

Freddy stelt in zijn betoog meerdere keren dat de Maldegemse bestuursploeg niets maar dan ook niets
verweten kan worden. Freddy vraagt zich af in hoeverre dergelijke ‘sociale bouwmaatschappijen ons
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vertrouwen waard zijn’. Freddy vraagt zelfs zeer concreet aan Schepen Valerie Taeldeman om ‘alsjeblief
actief op zoek te gaan naar een oplossing voor de gedupeerden’. Valerie zetelt als bestuurder in de Raad
van Bestuur van de ‘Volkshaard’ en is dus bijzonder goed geplaatst om dit dossier te behartigen.

Schepen Taeldeman is blijkbaar potdoof want niet minder dan 3 (drie) keer bevestigt ze dat de
Maldegemse bestuursploeg geen schuld treft en wordt er geen antwoord gegeven op de toch wel
duidelijke vraag van Freddy.

Jaja, Valerie, dat wisten we dus al, maar hoe zit het met het vinden van een oplossing voor de
gedupeerden?

Schepen Taeldeman slooft zich verder uit door te wijzen op het belang van het bestaan van sociale
huisvestingsprojecten en op het grote belang van goede samenwerking met alle sociale
huisvestingsmaatschappijen in de toekomst.

Juist, Valerie, heel juist, maar hoe zit het met het vinden van een oplossing voor de gedupeerden?

Schepen Taeldeman stelt nu dat ze zich niet wil bemoeien in gerechtelijke procedures en wijst ze op een
minnelijk voorstel dat aan de huurders is gedaan.

Juist, Valerie, heel juist, maar Freddy had al uitgelegd dat het minnelijk voorstel een vergiftigd geschenk
is waardoor de kopers verder in een financiële afgrond worden geduwd. Dus, Valerie, wat denk je over
het zoeken naar een oplossing ?

Schepen Taeldeman begint nu van vooraf aan opnieuw met haar betoog.

Het is N-VA fractieleider Peter Van Hecke die het voorstel doet om samen te werken over de partijgrenzen
heen en een bemiddelingscommissie op te richten binnen de gemeenteraad. Het is duidelijk dat de
traagheid van het Belgische gerecht in het nadeel werkt van de gedupeerden en mogelijks kan een
bemiddelingscommissie goed werk verrichten. Het is niet veel maar het zou wel een teken zijn van
sociale bewogenheid!

Het voorstel van Peter lijkt even de goedkeuring weg te dragen van de vergadering. Toch wordt er
getwijfeld. Kan het? Mag het? Zouden we? Uiteindelijk wordt er schoorvoetend gesteld dat men het
voorstel gaat onderzoeken.

Peter Van Hecke

Schaatspiste VHMC
Peter bracht de schaatspiste nogmaals ter sprake. Het bleef als voorheen stil aan de overkant.
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Retributiereglement ‘De Zandloper’
Peter kwam ook terug op het retributiereglement van IBO Zandloper (belastingsverhoging 40% gestemd
door Groen-CD&V). Aanleiding hiertoe is een brief van een ontevreden ouder waarin op bijzonder waardige
en correcte wijze nogmaals op het sociaal onvriendelijke karakter van de eerder genomen beslissing
wordt gewezen.

Onze burgemeester komt niet verder dan te antwoorden dat deze ‘prijsverhoging’ fiscaal aftrekbaar is.
N-VA onthoudt zich hier van alle verdere commentaar.

Redactieteam N-VA Maldegem
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